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一、报告简介

观研报告网发布的《乍得电信市场概况及统计研究报告》涵盖行业最新数据，市场热点，政
策规划，竞争情报，市场前景预测，投资策略等内容。更辅以大量直观的图表帮助本行业企
业准确把握行业发展态势、市场商机动向、正确制定企业竞争战略和投资策略。本报告依据
国家统计局、海关总署和国家信息中心等渠道发布的权威数据，以及我中心对本行业的实地
调研，结合了行业所处的环境，从理论到实践、从宏观到微观等多个角度进行市场调研分析
。

官网地址：http://baogao.chinabaogao.com/tongxin/3011730117.html

报告价格：电子版: 500元    纸介版：600元    电子和纸介版: 700

订购电话: 400-007-6266 010-86223221

电子邮箱: sale@chinabaogao.com

联 系 人: 客服

特别说明：本PDF目录为计算机程序生成，格式美观性可能有欠缺；实际报告排版规则、美
观。
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二、报告目录及图表目录

摘要The recent discovery of oil is set to bring Chad some of the foreign investment it
urgently needs to upgrade its telecom facilities and other infrastructure. The country has
some of the world’s lowest penetration rates for fixed-line, mobile and Internet services.
Competition exists only in the mobile sector between two privately owned networks. The
fixed-line incumbent’s network is running at its capacity limit which, along with high prices,
has also hampered the development of the Internet sector. One of the mobile operators
has embarked on seizing this opportunity by introducing mobile data services.
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Table 1 – Country statistics – 2006 Table 2 – Telephone network statistics – 2006 Table 3
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